
Gençlerle
yenişemediler

AANNKKAARRAA  19 Mayıs Stadı'nda oynanan
Gençlerbirliği Beşiktaş karşılaşması
1-1'lik sonuçla berabere bitti. İlk yarı-
da atışlan iki golün haricinde gol çık-
mayınca karşılaşma beraberlikle bitti. 

Beşiktaş,
Süper
Toto Sü-
per

Lig’in 16. hafta-
sında Gençlerbir-
liği ile 1-1 berabe-
re kaldı. Ankara
19 Mayıs Stadı'-
nda oynanan mü-
cadele, rakibin
başlama vuruşuy-
la başladı. Karşı-

laşmanın ilk daki-
kalarında, Beşik-
taş oyunu kendi
yarı sahasında ka-
bul edip kontra
ataklarla pozisyon
aradı. Mücadele-
nin 19. dakikasın-
da Gençlerbirliği,
Azofeifa'nın kul-
landığı serbest vu-
ruşta topa ceza
sahası içinde do-

kunan Kulusic'in
kaydettiği golle 1-
0 öne geçti. İlerle-
yen dakikalarda
rakip yarı alanda
ataklarını sıklaştı-
ran ekibimiz, 35.
dakikada Olcay'ın
ceza sahası çizgisi
üzerinden çektiği
şutun ağlarla bu-
luşmasıyla skora
dengeyi getirdi

(1-1). İki takımda
başka pozisyon
bulamayınca ilk
yarı 1-1'lik eşitlik-
le sona erdi. Kar-
şılaşmanın ikinci
yarısına Kara kar-
tal, daha hareket-
li başladı. Siyah-
beyazlılar, rakip
yarı alanda baskı
kurarak eşitliği
sağladı.
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Bahanelerini saydı

Beşiktaş
Teknik
Direktörü
Samet Ay-

baba, Gençlerbirli-
ği maçının ardın-
dan şunları söyle-
di: "Oyuna kötü
başladık, maça
konsantre olma-
dık. Antalya'dan
geldik, soğuk bir
hava, kaygan bir
zemin. İlk 20-25
dakika rakibimiz

daha iyi oynadı.
Sonra oyunun
kontrolünü elimize
almaya başladık.
İkinci yarı 30 daki-
ka çok baskılı, çok
pozisyonlu, istekli
bir futbol oynadık.
İkinci yarıdaki mü-
cadelelerinden do-

layı oyuncularımı
kutluyorum. İyi bir
mücadele sergile-
diler. Girdiğimzi
pozisyonları de-
ğerlendirsek rahat
bir galibiyet ala-
caktık. İnanılmaz
bir taraftarımız
vardı. Keşke üç

puanı alabilsey-
dik." Beşiktaş Zi-
raat Türkiye Ku-
pası'nda aldığı ba-
şarısız sonucun ar-
dından kupadan
elenmiş. Gençler-
birliği karşsında
ise berbaerlikle sa-
hadan ayrılmıştı.
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN  Teknik Direktörü Samet Aybaba Genç-
lerbiriği karşısında oynanan oyundan ve skordan
sonra çeşitli bahaneler üreterek şunları söyledi:
“Oyuna kötü başladık, maça konsantre olmadık.”



Odaklandı ama bir
türlü istenilen olmadı

Hugo al-
meida
en çok
konuşu-

lan isim oldu.
Gençlerbirliği
karşısında topu
bir türlü çerçeve-
ye atamayan Al-
meida çaçın en
çok konuşulan is-
mi oldu. Beşik-
taş'ta, Gençlerbir-
liği maçında ka-
çırdığı gollerle

tepki toplayan
Hugo Almeida
topun ağzında.
Kaybedilen iki
puanın sorumlusu
olarak gösterilen
Portekizli forvet,
dört net gol pizis-
yonundan yararla-
namamıştı. Anka-
ra ekibine karşı
yedi şut çeken Al-
meida, sadece iki
isabet buldu. Lig-
de 7 golü bulunan

1.91'lik yıldız, elli-
dört şut isabetin-
de 19 kez çerçe-
veyi bulabildi.
Tecrübeli golcü
kupada ise 1 gol
attı. Almeida'nın
bu tepkilere nasıl

bir cevap vereceği
merak konusu
olurken Almeida
sempatizanları
onun futbolundan
memnun oldukla-
rını her fırsatta
dile getiriyorlar.
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GGEENNÇÇLLEERRBBİİRRLLİİĞĞİİ  karşısında galibiyet
arayan Beşiktaş'ta maçın en çok ko-
nuşulan adamı Hugo Almeida oldu.
Almeida Gençlerbirliği karşısında topu
bir türlü çerçeveye atamadı.



Rakip Anadolu Efes 
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Erkek Basketbol Takımı, Beko Basketbol Ligi’nin 11. haftasında
Anadolu Efes’i ağırlayacak. Siyah-beyazlılar, anadolu Efes'le en son Cumhur-
başkanlığı Kupası’nda karşılaşmış veAnadolu Efes'i 77-75 mağlup etmişti.

Beşiktaş Er-
kek Basket-
bol Takımı,
Beko Bas-

ketbol Ligi’nin 11.
haftasında Anadolu
Efes’i ağırlayacak. Si-
yah-beyazlılar, en
son Cumhurbaşkan-
lığı Kupası’nda karşı-
laştığı ve 77-75 mağ-
lup ettiği Anadolu

Efes’i, Beko Basket-
bol Ligi 11. hafta
maçında Abdi İpekçi
Spor Salonu’nda ko-
nuk edecek. Müca-
dele 20 Aralık Per-
şembe günü saat
20:30’ da başlayacak.
Beşiktaş, Beko Bas-
ketbol Ligi’nde oyna-
dığı 10 maçta, 6 gali-
biyet, 4 mağlubiyet

ile 6. sırada bulunu-
yor. Beşiktaş daha
önce Aliağa Petkim
le oynamış  Takımın
Başantrenörü Erman
Kunter maçı şu söz-
lerle yorumlamıştı:
““Zor bir maç olaca-
ğını biliyorduk ve öy-
le de oldu. Maça iyi
başladık ama sonra-
sında yaptığımız bir-

kaç hata skoru kafa
kafaya getirdi. iki
önemli oyuncumuz
eksik. Onların yoklu-
ğu antrenman tem-
pomuzu da etkiliyor.
Yeni bir takımız ça-
lışmalarımıza devam
ediyoruz. Tabii ki
mücadelesinden ötü-
rü Aliağa Petkim ta-
kımını kutlarım.”
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Hazırlıklar 
başladı

TTÜÜMM  gücünü yeniden lige veren Be-
şiktaş Gençlerbirliği karşısında galip
gelememenin üzüntüsünü unutmaya
çalışıyor. Beşiktaş ligde Kayserispor
maçı hazırlıklarına devam ediyor.

Beşiktaş
Futbol
Takımı,
Kayse-

rispor maçının
hazırlıklarına bu
sabah yaptığı
antrenmanla
başladı. Spor
Toto Süper
Lig’in 17. hafta-
sında 21 Aralık
Cuma günü saat
20:00’de BJK
İnönü Stadyu-

mu’nda Kayse-
rispor’u konuk
edecek olan Be-
şiktaş, bu maçın
hazırlıklarına bu
sabah saat
11:00’de basına
kapalı olarak
gerçekleştirece-
ği antrenmanla
başlayacak. Sa-
hada istediği so-
nuçları alama-
yan Beşiktaş ön-
ce Ziraat Türki-

ye Kupası'nda
Ankaragücü'ne
yenilerek kupa-
dan ayrılmış, ar-
dındanda ligde
oynadığı Genç-
lerbirliği maçın-
dan sahadan
berbaerkle ayrıl-
mıştı. Tüm gü-
cünü yeniden li-
ge veren Beşik-
taş Gençlerbirli-
ği karşısında ga-
lip gelememenin

üzüntüsünü
unutmaya çalışı-
yor. Beşiktaş
ligde Kayseris-
por ile oynaya-
cağı maçın ha-
zırlıklarına baş-
ladı. Karakar-
tallar Kayseris-
por karşısında
iyi bir sonuç
alıp ligi en iyi
şekilde kapat-
manın hesapla-
rını yapıyor.
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“Yenilmiyoruz ama
Fernandes’i de arıyoruz”
Üst üste

alınan
puan ka-
yıplarının

nedeni hakkında so-
rulan soruyu cevap-
layan Almeida,
Gençlerbirliği ma-
çında kaçırdığı gol-
lere değinen tecrü-
beli futbolcu, "Ka-
çırdığım pozisyonla-
rın çok net ve kolay
olduğunu düşünmü-
yorum. Futbol bu,

zaman zaman goller
kaçabiliyor. Başım
her zaman dik ol-
malı." ifadelerini
kullandı. Formasın-
dan uzak kalan Ma-
nuel Fernandes'in
yokluğu aradıklarını
belirten 28 yaşında-
ki futbolcu, "Fer-
nandes'i özlüyoruz.
O fantastik bir
oyuncu. Sadece ben
değil, sahadaki her-
kes Fernandes'i arı-

yor. Özellikle son
paslarda çok başarı-
lı. Mükemmel bir
futbolcu. Bir an ön-
ce sakatlığını atlat-
masını istiyorum."
açıklamasını yaptı.
Almeida ayrıca si-

yah beyazlı takım-
dan ayrılması gün-
demde olan ve eş-
yalarını toplayarak
Ricardo Quaresma
hakkında yorum
yapmak istemediği-
ni belirtti. 
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN  Portekizli golcüsü
Hugo Almeida, “Bence takımda
kötü giden bir şey yok. En azın-
dan yenilmiyoruz. Fernandes'i
arıyoruz" diye konuştu.


